
Kort oppsummering fra programrådsmøte Informatikk: digital økonomi og 

ledelse 14. november 2022, kl 13-14, 6. etg.  
 

Til stede: Viktoria Stray, Lena Hylving, Glenn Kristiansen, Kristin Broch Eliassen, 
Sara Sverdrup-Thygeson, Elias Ramsvik, Arian Svirca, Bendik Bygstad (ref) 
Fravær: Carsten Griwodz, Espen Andersen, Shawn Figueroa, Olav Moseng 
 

1. Referat fra forrige møte.  
OK. Endring av engelsk navn er under behandling (Kristin). 
 

2. Status studenter 

Master 1 (Arian): Fremdeles uklarhet om tilbakemelding og frister i IN4270. Arian tar 
det også opp med Espen. 
Bachelor 3 (Elias): Bra! Godt klassemiljø, selv om ikke alle deltar sosialt. 
Bachelor 2 (Sara): Bra! Men mye på en gang med både midtveiseksamen i sikkerhet 
og innlevering i Markedsføring. 
 

3. Utveksling for Masterstudenter 

Det er mange som ønsker utenlandsopphold. Saken tas opp i UU. Programrådet 
mener det er behov en god utvekslingsordning for masterstudenter, som bør gjelde 
alle programmer. 
 

4. Hvordan skape bedre synlighet hos teknologibedriftene i Oslo-området? 

Vi starter med to tiltak: 
- Elias tar initiativ til en studentdrevet alumni-ordning for Digøk-studentene. Det er 
noe diskusjon om forholdet til Dagen@ifi mht arrangementer med bedrifter. 
- Bendik tar initiativ til et nyhetsbrev til bedrifter og tidligere studenter. Tar kontakt 
med Eli for bistand. 
 

5. INEC1800 og ECON1210 

Er disse likeverdige, slik at studenter kan velge? Ja 
 

Etteranmeldt: 2. årsstudentene på master søker om midler til julebord. 
 

Neste møte er 15.des kl 9. 
 

 

 


